
Премиерът Бойко Бо
рисов разпредели между 
четиримата вицепремие- 

• ри вчера функциите по 
координация общата 
политика на правителст
вото и по взаимодействи
ето с органи на изпълни
телната власт към Ми
нистерския съвет. Томис- 
лав Дончев ще координи
ра работата на министри
те на регионалното раз
витие и благоустройство
то, на образованието и 
науката, на културата, на 
земеделието, храните и 
горите, на енергетиката, 
на младежта и спорта. 
Освен това той ще осъ
ществява взаимодейст
вието на правителството 
с Д ъ р ж авн а агенция 
"Електронно управле
ние", Националната аген
ция за оценяване и акре- 
дитация, Националната 
агенция за професионал
но образование и обуче
ние, Националния ста
тистически институт и 
Националния компенса
ционен жилищен фонд.

Валери Симеонов ще

Премиерът ще наблюдава 
лично финансовото 
министерство и разузнаването

наблюдава дейността на 
министрите на труда и со
циалната политика, на 
здр авеоп азван ето, на 
околната среда и водите, 
на транспорта, информа
ционните технологии и 
съобщенията, на иконо
миката и на туризма. Ос
вен това на него са пове
рени държавните аген
ции за българите в чуж
бина, за закрила на дете
то, за метрологичен и 
технически надзор, както

и на Държавната коми
сия за стоковите борси и 
тържищата. В  неговия 
ресор съща са Агенцията 
за приватизация и следп- 
риватизационен контрол, 
Агенцията за ядрено ре
гулиране и Патентното 
ведомство. Красимир Ка
ракачанов ще наблюдава 
дейността на министъра 
на вътрешните работи, на 
Държавната комисия по 
сигурността на информа
цията, както и на държав

ните агенции "Архиви" и 
"Държавен резерв и воен
новременни запаси". В 
ресора на Екатерина За
хариева пък влизат ми
нистрите на правосъдие
то и за Българското пред
седателство на Съвета на 
Европейския съюз 2018, 
както и Д ъ р ж авн ата 
агенция за бежанците и 
Центърът за превенция и 
противодействие на ко
рупцията и организира
ната престъпност. Пре
миерът Борисов пък лич
но ще наблюдава дей
ността на министъра на 
финансите и държавните 
агенции "Разузнаване", 
"Национална сигурност" 
и "Технически операции".

Нинова тръгва на обиколка
Мощна пропагандна 

оф анзива до всички 
кътчета на България за
почва БСП, реши вчера 
Изпълнителното бюро 
на партията. Председа
телят Корнелия Нино
ва, член на бюрото, кой
то отговаря за съответ
ния регион, членове на

Националния съвет от 
областта, депутатите и 
кметовете от областта 
ще проведат срещи във 
всички  28 области на 
страната. По време на 
тези  о б и кол ки  пред 
граж даните  ще бъдат 
представени законопро
ектите, които внася в

парламента левицата, в 
изпълнение на своята 
предизборна програма. 
"Всичко, което правим в 
Народното събрание, е в 
защита правата на рабо
тещи, земеделци, малък 
и среден бизнес, учите
ли, възрастните и млади
те хора. В сяко  наше

действие трябва да има 
подкрепата им. Този 
един милион българи, 
които ни вярват, трябва 
да усещат, че ние ги 
представляваме и няма 
да отстъпим от това, ко
ето сме обещали", зая
ви председателят на 
БСП Корнелия Нинова.
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Не виждам нужда от 
актуализация на бюдже- 

| та. Това заяви пред БН Т 
j депутатът от ДПС д-р 
I Хасан Адемов, който е 
; председател на парла
м ен тар н ата  социална 
j комисия и бивш социа
л е н  министър. "Рефор- 
; митс предполагат непо
пулярни мерки, които 

! водят до инкасирене на 
!политически дивиден
ти. Водят до напреже- 

■ ние в обществото, а нап
режението по никакъв 
начин не се връзва с же- 

I ланието за стабилност", 
; обясни още д-р Адемов. 
Според него пенсиите 
трудно могат да бъдат 
предвидени с админист
ративни мерки, с някак
ва преценка, която да 

j бъде на базата на поли
ти ческо  желание. "Ис- 
I тината е, че на базата на 
i отчети на приходи и раз- 
| ходи може да се предви

ди в рамките на бю 
дж етн ата процедура 
размерът на пенсиите. 
Трябва да се актуализи
ра бю джетът на дър
ж авното общ ествено 
осигуряване, понеже на 
базата на този бюджет 
всяка година се опреде
ля минималната пен
сия за осигурителен 
стаж и възраст. Мини
малната пенсия в бю 
джета не е определена 
нито като 180, нито ка
то 200 лева и затова 
трябва актуализация", 
каза бившият социален 
министър и допълни: 
"Имаме информация от 
НОИ, че има първото 
тримесечие преизпъл
нение на приходите от 
осигурителни вноски за 
пенсии в размер на 45 
милиона лева. Това е 
една добра база да не се 
налага актуализиране 
на държавния бюджет".

ОБЯВЛЕНИЕ
ЗА ОБЩЕСТВЕНО ОБСЪЖДАНЕ 
НА ОУП НА ОБЩИНА БЕЛОСЛАВ

На основание на чл. 127, ал, 1 от ЗУТ, Община 
Белослав съобщава на всички заинтересовани физиче
ски и юридически лица, че, във връзка с процедиране на 
Предварителен проект на ОБЩ УСТРОИСТВЕН ПЛАН 
(ОУП), се организира провеждане на

ОБЩЕСТВЕНО ОБСЪЖДАНЕ на ОУП 
на Община Белослав.

Цялата документация може да се види всеки рабо
тен ден от 8:30 до 17:30 часа в сградата на общината 
или да бъде изтеглена от официалния информационен 
портал на Община Белослав: http://www.beloslav.org

Общественото обсъждане ще се проведе на 
15.06.2017 г. от 14:00 часа в сградата на Народно читали
ще "Съзнание -1926 г." в гр. Белослав, Община Белослав.

Всеки работен ден, до датата и часа на провеждано
то обсъждане, в сградата на Община Белослав се при
емат и писмени мнения, възражения, препоръки и въ
проси относно посочените документи.

http://www.beloslav.org


Меркел и 
Макрон 
за реформи
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Брой 8903, година XXIV. Цена 0.80 лв.

Пхенян 
имал пръст в 
кибератаката

Сряда, 17 май 2017 г.

1500 лв. заплата
за младите лекари
Анкета посочи какво искат медиците, за да останат в родината

Заплата между 1000 и 
1500 лв. би задържала 
младите лекари в Бълга- 
пия. Това става ясно от

и Българския лекарски 
съюз. Резултатите бяха 
огласени вчера на диску
сията, организирана от в. 
"гчяниапт" и БЛС - "Ка-

възможности за реше
ния". Освен заплащането 
вторият най-важен проб
лем е приемът на специ
ализанти и качеството 

ние. каза д-р Ра-

тел на гастроентсроло- 
зите у нас, който пред
стави анкетата. Минис
търът на здравеопазва
нето проф. Николай Пет
ров и шефът на здравна- 

........ в пяштимен-

та - д-р Даниела Дарит- 
кова, обещаха на лекари
те да търсят заедно с тях 
решение на поставените 
проблеми.

Димитър ИЛИЕВ
Още - на с тр. 2-3 и 12
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